

# 中原大學與美國天普大學商學管理雙學士學位學程

## 獎學金實施辦法

109.12.14 中原大學與美國天普大學商學管理雙學士學位學程事務會議訂定

一、中原大學與美國天普大學商學管理雙學士學位學程為提升學生讀書風氣，厚植國際移動力及就業實力，特訂定本獎學金實施辦法。

二、名額及金額：每學年度 3 名，依前學年度總學業成績排名給予不同金額，第一名新台幣貳萬伍仟元，第二名新台幣壹萬伍仟元，第三名新台幣壹萬元。若有同分者，則再依操行成績排名。

三、獎學金發放原則：

1. 本學程大二之在學學生。
2. 無小過以上處分。
3. 操行成績 80 分以上。
4. 學程必修課程無不及格之紀錄。

四、審核方式：依大二在學學生前學年度總學業成績排名進行資格審查，經學程主任核定後頒發獎學金。

五、本辦法經學程事務會議通過後施行之，修改時亦同。

**Chung Yuan Christian University and Temple University Undergraduate Dual  
Degree Program in Business Administration Scholarship Implementation  
Regulations**

Originally approved by the Program Affairs Committee on December 14, 2020

- I. The Chung Yuan Christian University and Temple University Undergraduate Dual Degree Program establishes these Scholarship Implementation Regulations to encourage academic excellence among students, enhance international mobility, and strengthen employability.
  
- II. Number of Recipients and Award Amounts:  
Each academic year, three scholarships will be awarded. The amounts are based on the overall academic performance ranking from the previous academic year:
  - First Place: NT\$25,000
  - Second Place: NT\$15,000
  - Third Place: NT\$10,000In the case of tied scores, recipients will be ranked based on their conduct grades.
  
- III. Scholarship Eligibility Criteria:
  1. Enrolled sophomore students in the program.
  2. No disciplinary actions of demerit or higher.
  3. Conduct grade of 80 or above.
  4. No failing grades in required program courses.
  
- IV. Review Process:  
Scholarship eligibility will be assessed based on the total academic performance rankings of enrolled sophomore students from the previous academic year. The scholarship will be awarded upon approval by the Program Director.
  
- V. These regulations shall take effect upon approval by the Program Affairs Committee. The same procedure applies to any amendments.